
Witam Was Serdecznie 
Dziś, w dalszym ciągu, porozmyślamy o życzliwości…..i nie chcę od was słyszeć słowa NIE 😊… 

Życzliwość to temat na który można mówić bardzo długo…..a ja mogę długo i dużo ……bo jest 

ona dla mnie ważna…..Według mnie tą wartość powinien posiadać i okazywać każdy człowiek….   

i powinien podawać ją innym ludziom.  

Pamiętacie nasze wczorajsze rozważania? Mówiliśmy, między innymi, że my, będąc życzliwymi 

dla drugiej osoby, zarażamy świat dobrem i uprzejmością….osoba, którą obdarowaliśmy naszą 

życzliwością przekazuje ją dalej……i dalej….. Wniosek z wczoraj był taki: dając życzliwość 

ludziom, dostaniemy to samo od innych ludzi, wtedy kiedy będziemy tego potrzebować              

…A DAWANIE DAJE WIĘCEJ RADOŚCI NIŻ BRANIE….. 

popatrzcie na to: 

https://youtu.be/HJH4LuW1gxs 

 

morał filmiku jest taki, że wszyscy powinniśmy się dzielić (czyli dawać innym), tą naszą 

życzliwością….w każdej chwili możemy rozpoczynać łańcuszek życzliwości, który obiegnie cały 

świat…….to my jesteśmy wtedy, współtwórcami naszego świata…..to my możemy zmieniać go na 

lepszy i przyjaźniejszy dla wszystkich ludzi……i to nie wymaga wielkich czynów i poświęceń               

z naszej strony…..wystarczy uśmiech, miłe słowo, przyjazny gest…… 

Nie musimy być bogaczami, żeby dawać innym…………bo: 

GDY NIE MASZ CO DAC-DAJ UŚMIECH………Proste????? 

 

 

https://youtu.be/HJH4LuW1gxs


 

                                                              I jeszcze to 

 

 
 

Bo………… Uśmiech to najkrótsza droga do drugiego człowieka….. 

 

 

A teraz posłuchajmy mądrego opowiadania i spróbujmy wyciągnąć wnioski 

 

https://youtu.be/9tJ_ydTs6mI 

 

 

czy usłyszeliście w tej historii, że to czym dzielimy się z innymi zależy od nas?…..czyli czy damy 

drugiemu człowiekowi życzliwość czy nieprzychylność, egoizm i zranienia?…… 

Więc wybór jaki świat będziemy tworzyć jest nasz…. I nasz jest wybór czym będziemy zarażać 

innych…. ….. 

Pamiętajmy, że to czym ludzie dzielą się z sobą - rośnie i wypełnia ludzkie serca. 

a ciepłe i puchate to może być nasza życzliwość bo: życzliwość jest pragnieniem radości innych...   

 

Więc zadajmy sobie jeszcze pytanie: Czy warto być życzliwym? 

 

Pomyśleliście?... 

Dobra odpowiedź brzmi tak:  ….Bycie życzliwym przynosi wszystkim wiele dobrego…… 

Dlatego warto praktykować ją na co dzień. – Dobre uczynki, przyjazne nastawienie, życzliwa troska 

o siebie i innych są tym, co czyni nasze życie pełnym i sensownym, tym co sprawia, że czujemy się 

dobrze sami z sobą i z innymi ludźmi…. 

 

A co można powiedzieć innemu człowiekowi? Życzliwe hasła – podaj dalej: 

Dzisiaj wszystko Ci się uda! 

Miłego dnia! 

Pozdrawiam Cię serdecznie! 

Dzień dobry! Jak się masz? 

Wszystkiego dobrego! 

Ten uśmiech jest dla Ciebie! 

Jesteś super! 

Lubię Cię! 

Dziękuję! 

Twój uśmiech mnie rozbraja! 

Chętnie Ci pomogę! 

Dziękuję za Twoją pomoc! 

Jak miło Cię spotkać! 

https://youtu.be/9tJ_ydTs6mI


Na koniec zrobimy podsumownie…. 

Jak wnioskujemy z naszych pogaduszek ….życzliwość to coś więcej niż bycie miłym to …                                                                                                                                                                               

i                                                       filozofia życia 
 

      

Ważną nauką w tym temacie jest ta, która mówi, żeby być życzliwym dla całego świata...              

Nie tylko w stosunku do siebie i innych ludzi ale …...również wobec przyrody, zwierząt i natury. 

Spróbujmy mówić do kwiatów, drzew, pozdrawiać wodę a nawet kamienie, głazy i góry. Spróbujmy 

zwierzyć się z tajemnicy psu, głaszcząc go ręką za uszami a kotu opowiedzieć o dziewczynie która 

spodobała się …… To ważne aby pamiętać o życzliwości wobec wszystkich i wszystkiego…… 

 

 

 

A teraz 

Do jutra moi drodzy……idę rozmawiać z opadającymi, jesiennymi liśćmi 

 

                                                                                      Pozdrawiam serdecznie 

                                                                                         Bożena Piechocińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


